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Karolina Jaczewska-Szymkowiak
Radna Rady Miejskiej Legnicy

Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

Szanowny Panie Prezydencie

Mieszkańcy  informują  mnie  o  takiej  wycince  przy  ul.  Wałbrzyskiej.  Takie  działania   to  jest
ogławianie drzew, a nie przycinka. 

W związku z tym proszę o odpowiedź:
1. czy to legalna przycinka?
2. czy ta przycinka to dobry przykład traktowania zieleni w mieście?
3. kto jest odpowiedzialny za tę przycinkę?

 

Karolina Jaczewska-Szymkowiak

    Radna Rady Miejskiej Legnicy

Zał. Zdjecie wycinki  przy ul. Wałbrzyskiej.




